
12 december 2021
Stoempfestijn
We nodigen jullie graag uit voor ons jaarlijks stoemp-
festijn. Dat zal doorgaan in ’t Torenhof in Opstal. Er is 
keuze uit wortel-, prei- of spinaziestoemp in combinatie 
met worst, visfilet of groenteburger. Het volwassen-
menu bieden we aan voor 14 euro. Het kindermenu in 
combinatie met fishsticks en worst is te verkrijgen voor 
8 euro. Iedereen is welkom vanaf 11.30 uur.

Inschrijven kan via ward.vranken@n-va.be.

23 januari 2022
Nieuwjaarsreceptie
We zetten het nieuwe jaar in met een nieuwjaars-
receptie in de Molenaarswoning in Opstal. Tijdens de 
receptie overlopen we wat er afgelopen jaar allemaal 
gebeurde in onze gemeente en blikken we vooruit naar 
wat 2022 te bieden heeft. Starten doen we om 11 uur.

(onder voorbehoud van de geldende coronamaatregelen)

N-VA kritisch voor heraanleg Kerkstraat
In september werd een eerste voorontwerp voor de heraanleg van de Kerkstraat voorgesteld. De omliggende handelaars 
formuleerden meteen heel wat terechte opmerkingen. Zo daalt het aantal parkeerplaatsen zeer sterk en wordt er te weinig 
rekening gehouden met het laden en lossen aan de winkels.

Ook N-VA-fractievoorzitter Wim Mommaers is kritisch: 
“De N-VA steunt het idee om van de Kerkstraat een aangename 
winkelstraat te maken en de handel te stimuleren. Het is echter 
van fundamenteel belang dat de handelaars vlot bereikbaar blijven 
en dat de klanten hun wagen in de buurt kunnen parkeren. 
Daarnaast moet ook de verkeerssituatie in de omliggende straten 
mee in de studie betrokken worden.”

Tegen december zou er een tweede voorontwerp op tafel moeten 
liggen. N-VA Buggenhout hoopt alvast dat er voldoende rekening 
gehouden wordt met de mening van onze bewoners en handelaars. 
We volgen het dossier van kortbij op.

Buggenhoutse cadeaubon 
komt er dan toch
Al jarenlang vragen N-VA-gemeenteraadsleden Ward Vranken 
en Wim Mommaers het gemeentebestuur om een cadeaubon 
uit te geven. De bon stimuleert mensen om hun aankopen te 
doen bij onze eigen, Buggenhoutse handelaars.

Het betekent een duwtje in de rug voor de lokale middenstand, 
die het de laatste jaren hard te verduren kreeg door onder meer 
de coronapandemie en de werken in de Kerkstraat. Ook het 
gemeentebestuur zelf kan gebruikmaken van de cadeaubon 
als geschenk voor jubilarissen en andere feestelingen. Het is 
onbegrijpelijk dat dit voorstel 
jarenlang door de CD&V-
meerderheid werd afgewezen.

Recent stelde de gemeentelijke 
administratie zelf voor om samen 
met de lokale handelaars een 
cadeaubon te ontwikkelen. N-VA 
Buggenhout is blij dat haar voor-
stel eindelijk wordt uitgevoerd.
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Nationaal Park  
Scheldevallei

Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir 
werkt aan de erkenning van enkele natuur- 
gebieden tot Nationaal Park Vlaanderen. Eén 
van de kandidaten is onze Scheldevallei.

Het geografisch gebied van het nationaal park 
Scheldevallei omvat de natuurgebieden langs de 
Schelde, de Durme en de Rupel. Voor Buggen-
hout zijn zowel de zone aan de Schelde alsook 
de groenblauwe verbindingen tot en met het 
Buggenhoutbos deel van de gebiedscoalitie. 
Het volledige gebied bestaat uit allerlei slik-
ken, schorren, vochtige hooi- en graslanden, 
elzenbroekbossen, moeraszones … De oude 
meanders van Berlare, Dendermonde, Hamme 
en Bornem zijn bovendien sterk bebost. Op die 
manier vormen de robuuste natuurclusters een 
erg gevarieerd landschap en diverse belevingen.

Alle ingediende kandidaturen worden momen-
teel bestudeerd door een jury van experten.  
Met haar unieke zoetwatergetijden en zijrivieren 
maakt de Scheldevallei een grote kans om het 
statuut van Nationaal Park Vlaanderen te behalen. 
Supporteren jullie mee?

Gemeentelijk vuilbakkenplan nog niet klaar
De meeste klachten die het gemeentebestuur ontvangt, gaan over zwerfvuil en sluikstorten. Dat 
de afvalintercommunale VERKO extra personeel inzet om de handhaving van het zwerfvuil- 
beleid te optimaliseren, is toe te juichen. De kans op een hersteltaak of boete was te laag. Ook de 
gemeente kan extra beleidsmaatregelen nemen om de netheid in Buggenhout te garanderen.

Onze N-VA-fractie stelde voor om een vuilbakkenplan te ontwikkelen waarbij de juiste vuilbak op  
de passende plaats staat. Na een jaar loopt de fase van monitoring en inventarisatie op zijn einde.  
We volgen op welke acties er zullen volgen.

Heb je zelf een suggestie met betrekking tot een openbare vuilbak? Geef gerust een seintje op  
ward.vranken@n-va.be.

Ledenuitstap
Op zaterdag 2 oktober zakte onze N-VA-afdeling af naar Aalst. Daar 
werden we hartelijk ontvangen door onze stadsgids, Els Van Cauter.

Na een warm koffiemoment stond een stevige wandeling door het 
stadscentrum op het programma. Al bij de eerste halte werd duidelijk 
dat Carnaval ook in het dagelijkse leven van de Aalstenaars aanwezig 
is. Diverse monumenten, zoals ‘De Voil Janet’ en de straatborden 
‘tgat van de mert’ en ‘tpeiper en zaat van de stoet’ verwijzen naar 
het volksfeest dat voor het eerst in 1923 door het stadsbestuur werd 
georganiseerd.

Historische gebouwen en vernieuwende architectuur
Ook konden we kennismaken met het architecturale werk van de 
vernieuwde stadsbibliotheek Utopia, het uitzicht vanuit de Belfort- 
toren, de Aalsterse ajuintaart, de eremonumenten voor priester Daens 
en Dirk Martens enzovoort. Onder een stralende najaarszon vond 
ook een ontmoeting plaats met de Aalsterse Burgemeester D’Haese 
en Vlaams Minister Diependaele. De uitstap werd culinair afgesloten 
met een ontvangst op het stadhuis en een terrasje op de markt.

buggenhout@n-va.be
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Extra leerlingenvervoer 
naar Buggenhout na druk 
vanuit provinciebestuur
Richtpunt Buggenhout (het vroegere Spectrum), de provinciale 
school voor buitengewoon secundair onderwijs, stond in 
september volop in de schijnwerpers. Al was dat niet meteen 
op een positieve manier. Sommige leerlingen waren genood-
zaakt om op onmogelijke tijdstippen de bus te nemen voor een 
urenlange rit naar school. Na heel wat druk vanuit het provincie-
bestuur kwam De Lijn uiteindelijk toch met een oplossing.

Richtpunt Buggenhout heeft een unieke plek in het Vlaamse 
onderwijslandschap: er zijn weinig scholen die dergelijk type 
van onderwijs aanbieden. Dat leerlingen al van eens wat verder 
moeten komen, is dus op zich niet verwonderlijk. Maar om vijf 
uur ’s ochtends klaarstaan voor een busrit van nog eens vijf uur 
– enkele rit – om dan alsnog te laat op school te komen, dat was 
echt ongezien.

Gedeputeerde An Vervliet: “Als provinciebestuur nemen wij een 
maatschappelijke verantwoordelijkheid door erover te waken 
dat iederéén zijn of haar plek kan vinden in het onderwijs. Met 
dergelijke toestanden motiveer je echter leerlingen noch leer-
krachten.”

Vanuit het provinciebestuur werd dan ook stevig druk gezet op 
de bevoegde Vlaamse minister Lydia Peeters en De Lijn om de 
absurde situatie te verhelpen.

Kurt Moens, eerste gedeputeerde bevoegd voor Onderwijs: 
“Het heeft heel wat slapeloze nachten gekost en er is heel wat 
inkt moeten voor heen en weer vloeien, maar ik ben blij dat de 
Vlaamse regering uiteindelijk toch met 1,8 miljoen euro 
extra middelen over de brug is gekomen om extra busvervoer 
te regelen.”

“Investeren in de onderwijskansen van een kwetsbare groep 
jongeren is altijd de juiste keuze. Ook al blijven het meestal verre 
verplaatsingen, ik reken erop dat zowel onze leerlingen van 
Richtpunt Buggenhout als de vele andere scholen in Vlaanderen 
in een soortgelijke situatie toch al een stuk geholpen zijn dankzij 
deze moedige beleidskeuze.”

De regering belooft het probleem van het leerlingenvervoer naar 
scholen als Richtpunt Buggenhout structureel te gaan aanpakken. 
Het provinciebestuur Oost-Vlaanderen blijft de situatie alvast 
van nabij opvolgen.

Ontbijtactie
Na de succesvolle eerste editie van ons Buggenhouts ontbijt trokken we die lijn dit jaar door. In volle ochtendgloren 
brachten onze N-VA’ers een berg ontbijtdozen rond in heel Buggenhout en zelfs daarbuiten. We willen iedereen die 
deelnam hartelijk bedanken. Tot volgend jaar!

www.n-va.be/buggenhout
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.

014229


